

نشرة دافعي الضرائب **Taxpayers Bulletin**

مشاركة تعزز التحول الرقمي في لنظام الضريبي أكدت "الهيئة الاتحادية للضرائب"

نجاح مشاركتها في "جيتكس جلوبال 2024"

شهدت منصّة الهيئة في المعرض إقبالًا كبيراً من ممثلي الجهات المُشارِكة من القطاعين الحكومي والخاص إضافة إلى الزوار من الأفراد الذين أعربوا عن اهتمامهم وإعجابهم بالخدمات الرقمية التى تقّدمها وأضاف البستاني في بيان صحفي: "استهدفنا من خلال مشاركتنا في "جيتكس جلوبال 2024" الاطلاع على

أحدث التقنيات للاستفادة منها في عمليات التطوير والتحديث المستمرة للخدمات الضريبية، وتبادل الخبرات مع الحهات المُشاركة لتوفير خدمات ذكية بمواصفات عالمية، وفي الوقت ذاته تمكنت الهيئة من تسليط الضوء خلال المعرض على مبادراتها وإنجازاتها في مجال التحول الرقمي ومواكبة النظام الضريبي لاستراتيجية الحكومة الرقمية التى تهدف إلى التحول الذكى لجميح الخدمات اعتمادًا على إجراءات رقمية سلسة واستباقية، بما يُدعم الجهود المبذولة لتصفير البيروقراطية واستمرارية المُحافظة على رضا المُتعاملين". لقراءة الخبر الصحفى،

اضغطهنا

transformation in the tax system The Federal Tax Authority succeeded in its participation in

Contribution enhance digital

GITEX Global 2024 The FTA's stand at the exhibition attracted a significant number of representatives

from both government and private sector entities, as well as individual visitors. Many expressed their interest in and appreciation for the digital services offered by the

H.E. Al Bustani added in a press statement: "Through our participation in GITEX Global 2024, we sought to explore the latest technologies to leverage them in the ongoing development and modernisation of tax services. Additionally, we aimed to exchange experiences with participating entities to deliver smart services that meet international standards. During the exhibition, the FTA also highlighted its initiatives and achievements in digital transformation, ensuring alignment with the UAE Digital Government Strategy. This strategy focuses on the seamless and proactive digitalisation of services, supporting efforts to eliminate bureaucracy and consistently enhance customer satisfaction."

Click here

To read the press release,



الربط الإلكتروني في نظام النزاعات الضريبية عززت وزارة العدل والهيئة الاتحادية للضرائب تعاونهما المُشترك في مجال الربط الالكتروني المُتعلِّق

ستشمل عملية الربط جُميع الخطوات بدءاً من تقديمٌ طلب الاعتراض مرورًا بالإحالة للَّجان المُختصَّة. وستمكن هذه الشراكة اللجان المختصة من إصدار قراراتها بشأن النزاعات الضريبية وذلك وفقًا للتشريعات النافذة في الدولة. لقراءة الخبر الصحفى، اضغطهنا

بالنزاعات الضريبية، وتأتى هذه الخطوة في إطار سعى الطرفين لتقَّديم خدمات إلكترونية ۖ مُتكاملة،



Strategic cooperation

System" The Ministry of Justice (MOJ) and the FTA have reinforced their collaboration on the electronic linkage related to "Tax Dispute System" as part of their endeavor to provide

integrated electronic services. The process will encompass everything from the submission of the objection application to referrals to the relevant committees. this collaboration will facilitate the issuance of decisions by the committees regarding tax disputes, in accordance with the applicable legislation in the country. To read the press release,

Click here



نشر الوعى عن ضريبة الشركات تواصل الهيئة توعية الأعمال الصغيرة والمُتوسطة بمُتطلبات الامتثال لقانون ضريبة الشركات

الدعم المعرفي المُستمر للخاضعين للضريبة في إطار جهودها لضمان التطبيق السلس والامتثال لقانون ضريبة الشركات. الذي دخل حيز التنفيذ، ويُطبُّق على السنوات المالية التى بدأت في أو بعد تاريخ 1 يونيو 2023. وأشارت الهيئة إلى أن ورشة العمل شهدت إقبالًا كبيراً وتفاعلًا ملحوظاً من المُشاركين الذين بلغ عددهم نحو 550 مشارك من ممثلي الشركات الصغيرة والمتوسطة، حيث قدم ممثلو الهيئة خلالها شرحًا تغصيلياً حول

واصلت الهيئة الاتحادية للضرائب تنفيذ حملتها التعريفية الشاملة لنشر الوعى بضريبة الشركات لدى قطاعات الأعمال، وعقدت في الشارقة ورشة العمل الثالثة المُخَصِّصة لقطاع الشركات الصغيرة والمتوسطة، لتوفير

المبادئ العامة لضريبة الشركات وتسهيلات الشركات الصغيرة والمتوسطة. لقراءة الخبر الصحفي،

اضغط هـنا 🅊



Raising awareness about Corporate Tax

The FTA has held its third awareness workshop in Sharjah targeting small and medium-sized enterprises (SMEs), as part of its ongoing comprehensive campaign to raise awareness about Corporate Tax among various business sectors.

The session aimed to provide continuous support to taxpayers, in line with the FTA's efforts to facilitate the seamless implementation of the Corporate Tax Law, which came into effect and applies to financial years starting on or after 1 June 2023. The FTA revealed that the workshop reported significant participation and

engagement, with around 550 representatives from various SMEs attending. FTA

representatives addressed attendees, providing a detailed explanation of the general principles of Corporate Tax and the reliefs available to SMEs in that regard. To read the press release,

Click here



في الدولة بالقوانين والإجراءات الضريبية. للمزيد من المعلومات،

اضغط على

The FTA is committed to playing a vital role in the UAE's efforts to support and

انـطلاقاً مــن حرص الهيئة الاتحادية للضرائــب علـــى المســاهمة فـــى جهــود دولــة الإمــارات العربيــة المتحــدة لدعــم وتمكيــن قطـاع المشــاريع الصغيــرة والمتوســطة وخلق البيئة المناسبة لنموها وتطـورها، تقدم الهيئة المواد التعليمية المخصصة التي تهدف وتساهم في تعزيز امتثال الشركات الصغيرة والمتوسطة

empower the SME's sector and create the necessary conditions for its growth and development. To this purpose, the FTA provides training programs and educational material on the basics of tax procedures with the aim of promoting tax compliance.

Click on



Tax Agent Support Workshops

To learn more,



هذا الرابط

VAT Registration Through this service, all persons required to or eligible to register for VAT with the FTA can complete their registration by,

visiting the following link:

Click here





28 November 2024

31 October 2024



"Survey to Measure Taxpayers' Satisfaction

Your Opinion Matters!

Share your opinion through the

with Awareness of Tax Topics"

Click here



